
 
 

 
 
REFERAT 
 

Skolebestyrelsesmøde 
 

 
Den 13. december 2022 

 
 
 

Tidspunkt:      Tirsdag 6.12. 2022 

 
           
 

Fravær på mødet: Mathias (elevråd), Sara (elevråd) 
 

22 - 42 Godkendelse referat 

 Referat godkendt 

  

22 - 43 Nyt fra elevrødderne 

 Fravær fra elevrødderne 

  

22 - 44 Budgetopfølgning 

 Bilag: Udleveres på mødet 

 Louise gennemgår budget. Der forventes at vi går ud med 
et underskud på ca. 400.000. 
Fortsat aftale om brug af ØD på 335.000 kr. 
Vi har fået forsikringspengene, så den sag er nu lukket. 
  

Næste år er der også udsigt til et hårdt år økonomisk. Der 

er reduktion, øget forbrugsudgifter og flere klasser på sko-
len men med økonomisk afsæt i næsten samme elevtal 
som i indeværende regnskabsår. 
Der drøftes bl.a. om vi skal kigge på lejrskole, støttetimer, 
vejledningstimer mv. 

Pt. afventes budgetfilen 

  

22 - 45 Udarbejdelse af princip for undervisningens organi-
sering 

 Vi arbejder videre med princippet med udgangspunkt i 
de punkter, der på sidste møde blev valgt til og fra. 
Bilag: er vedhæftet. Princippet fra skole og forældre er 
tilpasset, så de punkter, vi fravalgte at inkludere er fjer-
net. Skrift med kursiv er punkter fra sidste mødes drøf-
telser, som er skrevet ind. Link til Skole og Forældres 
princip er nedenfor. 
Inspirationsprincip for undervisningens organisering | 
Skole og Forældre (skole-foraeldre.dk) 

 Princip for undervisningens organisering er drøftet og 
punkterne er formuleret i fællesskab. Louise tilpasser lay-
out. Princippet fremvises og besluttes endeligt på næste 
møde. 

  

22 - 46 Meddelelsesbogen 
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https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/inspirationsprincip-undervisningens-organisering
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/inspirationsprincip-undervisningens-organisering


 

 
Side 2 

 

 Meddelelsesbogen erstatter elevplanen i den nye politiske 
aftale Sammen om Skolen. Vi har to mulige portaler hertil i 
Skive Kommune. Vi kigger ind i begge og drøfter, hvad 

forældrebestyrelsen finder vigtigt i meddelelsesbogen. 

 Louise orienterer om meddelelsesbogens formål og ind-
hold. Der fremvises eksempel fra EasyIQ, hvor meddelel-
sesbogen ligner elevplanen fra tidligere år i en forsimplet 
udgave. Derudover fremvises løsningen i ”Hjernen og hjer-

tet” 
Bestyrelsen beslutter, at Højslev Skole anvender EasyIQ. 
Den konkrete brug skal drøftes og aftales internt på skolen 
ved inddragelse af afdelingerne. 
Der informeres samlet til forældre, inden meddelelsesbo-
gen udsendes første gang i inden forårets samtaler. 

  

22 - 47 Kvalitetsdialog 

 Kort og info om drøftelse om den nye kommunale kvali-
tetsdialog 

 I henhold til aftalen Sammen om skolen afskaffes kvali-
tetsrapporter, og i stedet skal der afholdes en årlig kvali-
tetsdialog mellem forvaltning og skoleledelse. 
Bestyrelsen inviteres til at byde ind med punkter til drøf-
telse. 
Efter mødet skrives referat, som tages op på bestyrelses-

møde. 
Bestyrelsen ønsker at der skal rejses et punkt omkring 
sammenhæng mellem skolens økonomi og pædagogiske 
konsekvenser heraf.  

22 - 48 Evt. 

 Struktur debat: Der er åbnet for en ny drøftelse qua et 
temamøde i byrådet i foråret. 

 Ansættelse: Vi har ansat Josefine Tang til stillingen i ind-

skolingen og som læsevejleder.  
Det lykkes desværre ikke at ansætte en i stillingen til ma-

tematik på mellemtrinet. Der slås en stilling op. 

 Forældrehenvendelse fra 2B: Der er ønske om køleskabe. 
Bestyrelsen drøfter det, og det besluttes, at ønsket ikke 
kan imødekommes grundet manglende plads i klasserne, 
og at de grundet brandreglementer ikke må stå på gange-

ne. 
Der laves et skriv til forældre omkring det. 
Der ønskes oprettelse af madtilbud/ bod. Bestyrelsen drøf-
ter det, og ønsket kan desværre ikke imødekommes. Der 
er lavet undersøgelser i forhold til evt. leverandører, men 
det har ikke været muligt at finde en leverandør, som kan 
levere til skolen på de vilkår, der er. Vi har ikke et god-

kendt køkken, og der er ikke tid til at skolen kan admini-
strere et madtilbud praktisk og økonomisk. 

  

  

  

  

  

  

  

 


